



Golfer

Comprehensive protection for you to bring your "A" game



Golfer Insurance takes aim for you

Relaxing your shoulders, arms and hands while playing golf is essential but above all you need to relax your mind as well. Even on the golf course, accidents may happen, let Golfer Insurance relax your mind so that you can focus on making the perfect swing.

Benefits at a glance



Public liability
coverage up to
HK\$10,000,000



Protection for golf
equipment and
personal effects



Competitive
premium terms



Cash award for
hole-in-one

Summary of Benefits

Description of Benefits	Limit (HK\$)	
	Basic	Deluxe
Section I - Public Liability		
Covers the Insured's legal liability to third-party for bodily injury and damage to property caused whilst playing or practising golf at any recognised golf club, golf course or driving range	HK\$5,000,000	HK\$10,000,000
Section II - Personal Accident		
Covers accidental death or loss of one or more limbs or eyes sustained by the Insured whilst playing or practicing golf at any recognised golf club, golf course or driving range	N.A.	HK\$500,000
Section III - Golfing Equipment & Personal Effects		
a) Golfing Equipment Covers accidental loss of or damage to golfing equipment belonging to the Insured whilst in transit or at any recognised golf club, golf course or driving range subject to a limit of HK\$3,000 per article and an excess of HK\$300 any one claim	N.A.	HK\$25,000
b) Personal Effects Covers accidental loss of or damage to personal effects belonging to the Insured at any recognised golf club, golf course or driving range subject to a limit of HK\$1,000 per article and an excess of HK\$300 any one claim	N.A.	HK\$5,000
Section IV - Hole-In-One		
Awards cash payment for each Hole-In-One achieved at any recognised golf course with a par of 65 or more and subject to a properly authenticated certificate issued by the respective golf club	N.A.	HK\$5,000

N. B. Section II above is deleted after age 75

Premium Levy collected by the Insurance Authority will be imposed at the applicable rate. The Levy is included in the premium shown. For further information, please visit www.libertyinsurance.com.hk or contact (852) 2892 3888.



Premium

	Basic	Deluxe
Single Golfer	HK\$300	HK\$500
Golfer & Spouse	HK\$400	HK\$650
Family - golfer, spouse and dependents below the age of 21	HK\$500	HK\$800

The plan is subject to the terms, conditions and exclusions of the relevant policy contract. Liberty Insurance reserves the final right to approve any application. This product brochure contains general information only and the information shown is for information purposes only. Please refer to the Policy and Policy Schedule for details of coverage, terms and conditions. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the translated version, the English version shall prevail.



Underwritten by Liberty International Insurance Limited
13/F, Berkshire House, 25 Westlands Road, Quarry Bay, Hong Kong

(852) 2892 3882 | www.libertyinsurance.com.hk |  

APR 2020



高爾夫球保險

全面保障使您盡情投入高爾夫球



高爾夫球保險助您對準目標

打高爾夫球時需要放鬆肩膀、手臂及雙手，但您也需要放鬆您的頭腦。即使在高爾夫球場上，意外可能隨時發生，高爾夫球保險讓您全程投入，專心打球，瞄準揮桿。

保障特點



高達一千萬港元的
公眾責任保障



保障高爾夫球裝備及
個人財物的意外損失或
損壞



保費相宜



一桿入洞現金獎賞

保障福利表

保障範圍	最高賠償額 (港元)	
	基本	尊貴
第一部分 - 公眾責任		
保障受保人往返或於任何認可高爾夫球會、高爾夫球場及高爾夫球場車道，因意外引致任何第三者身體或財物損毀而導致之法律責任	5,000,000港元	10,000,000港元
第二部分 - 人身意外		
保障受保人往返或於任何認可高爾夫球會、高爾夫球場及高爾夫球場車道，因意外導致喪失一肢、多於一肢或一目或雙目失明	不適用	500,000港元
第三部分 - 高爾夫球用品及個人財物		
甲、 高爾夫球用品 保障受保人往返或於任何認可高爾夫球會、高爾夫球場及高爾夫球場車道因意外損毀或遺失的高爾夫球用具，每用具保障額高達三千港元及每次賠償額外三百港元	不適用	25,000港元
乙、 個人財物 保障受保人往返或於任何認可高爾夫球會、高爾夫球場及高爾夫球場車道因意外損毀或遺失的個人財物，每項個人財物保障額高達一千港元及每次賠償額外三百港元	不適用	5,000港元
第四部分 - 一桿入洞		
每次一桿入洞均獲發現金獎賞。需在65桿或以上的任何認可高爾夫球場上一桿入洞，並獲相應的高爾夫球會頒發證書茲以證明	不適用	5,000港元

上述第二部分會於投保人75歲時刪去

保險業監管局將於保單中根據指定徵費率收取保費徵費，列表中的保費已包括該徵費。詳情請瀏覽 www.libertyinsurance.com.hk 或致電 (852) 2892 3888。



保費表

	基本	尊貴
個人	300港元	500港元
個人及配偶	400港元	650港元
家庭 - 個人、配偶及年齡21歲以下的受養人	500港元	800港元

此計劃受相關保單合約的條款、細則及不保事項所約束。利寶保險保留接受任何申請的最終權利。本產品說明書僅提供一般資料，僅供參考。有關詳細條款、細則及不保事項，請參閱有關產品保單內容。如英文版本與翻譯版本之間存在任何歧義或不相符之處，則以英文版本為準。



由利寶國際保險有限公司承保
香港鰂魚涌華蘭路25號柏克大廈13樓

(852) 2892 3882 | www.libertyinsurance.com.hk |  

APR 2020